
 

Loppa kommune 
 

Møteprotokoll 

 
Utvalg: Hovedutvalg for teknisk, plan og næring 
Møtested: Kommunestyresalen, Loppa rådhus 
Dato: 16.06.2020 
Tid: 10:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ernst Berge MEDL H/SP 
Cato Kristiansen MEDL SV 
Stein Erland Thomassen LEDER AP 
Gørild Rydheim Henriksen NESTL U 
Line Enger Posti MEDL U 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ingvi Jan Erlendson 
Luthersson 

MEDL H/SP 

Maria Sotkajærvi MEDL AP 
 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Kim Gøran Pedersen Maria Sotkajærvi AP 
Ståle Sæther Ingvi Luthersson H 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Frank Bækken 
Camilla Hansen  
Liv Karlsen 
Kenneth Johannessen 
Terje Haugen 
Madeleine Viken 

Administrasjonssjef 
Økonomisjef 
Oppvekst og kultursjef 
Driftssjef 
Konsulent 
Utvalgssekretær 
 
 

  
  



Saksnr Innhold Lukket 

PS Sikringstiltak Høgtun skole  
PS Søknad om lån i fiskerifondet-  
PS Søknad om tilskudd fra fiskerifondet- Jostein 

Rosenlund,Nuvsvåg. 
 

PS Oppretting av arbeidsgruppe ihht nytt kompetansesenter i 
Øksfjord 

 

PS Orientering/Eventuelt  
PS Referatsaker  
 
 
 
 
Merknad til innkalling: 

Ingen 

Merknad til saksliste: 

Gørild Henriksen (U): 1. Ønsker status på krisefond. 2. Ansatt i Loppa kommune som får tilbud 
om førerkort, er det noe bindingstid? 

Kim Pedersen (AP): 1. Grunnundersøkelser Vassdalen. Vil det blir gjort flere undersøkelser? 2. 
Oppstilling bobiler/campingvogner. Forespørsel om utredning 3.Ønsker oppdatering fra vei 882 
og kostnadsanalyse. 

Administrasjonssjefen: Ønsker ekstrasak på sakskartet. «Søknad om tilskudd fra fiskerifondet –
Jostein Rosenlund, Nuvsvåg.» 

Ekstrasak innvilget. Blir satt opp som sak PS 26/20. 

 

Ståle Sæther (H) tiltrer møtet i sak 22/20 søknad om forprosjektstøtte – Loppa utvikling AS. 

 
  



PS 18/20 Sikringstiltak Høgtun skole 

Vedtak i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring - 16.06.2020     
Loppa kommune vedtar å etablere følgende sikringstiltak ved Høgtun skole: 

- Etablering av gjerde rundt skolens uteområde på sørsiden av bygget.  
- Skillevegg i trappeoppgang mellom 1. og 2. etasje  
- Lydisolering av ett grupperom  
- Montering av 3 nye dører med hydraulisk/elektronisk åpning 

 
Rammen for prosjektet settes til kroner 950 000,-. Midlene tas fra fritt disposisjonsfond 
2565009. 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 
PS 19/20 Søknad om lån i fiskerifondet- 

Vedtak i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring - 16.06.2020     
Administrasjonen trekker sitt forslag. Administrasjonen kontakter søker på nytt få han til å 
fremme en ny søknad om finasieringsbevis. 
 
 
 
PS 20/20 Oppretting av arbeidsgruppe ihht nytt kompetansesenter 
i Øksfjord 

Vedtak i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring - 14.05.2020     
Loppa kommunestyre vedtar å opprette en arbeidsgruppe til og videre utvikle arkitektens visjon 
av kompetansesenteret.  
 
Arbeidsgruppen består av:  
Ordfører som byggherre/leder arbeidsgruppen  
Aktive politikere med ansvarsområde/interessefelt idrett/skole  
Representant fra idretten  
Etatsleder oppvekst og kultur med ledere innen barnehage og skole  
Barnas representant  
Leder ungdomsrådet  
Leder levekårutvalget  
 
Arbeidsgruppens oppgaver:  
-Å dokumentere behovet for kompetansesenteret. Særlig er det viktig å redegjøre for 
kartlegging av det behov barn og ungdom har. 
- Utarbeidelse av foreløpig romprogram/utforming i samarbeid med arkitekt og medbrukere.  
- Utarbeide kostnads og finansieringsanalyse.  
- Foreta driftsanalyser og anslag over driftskostnader/inntjening. 
- Utarbeide risiko og sårbarsanalyse over hele kostnads bilde når total Enterprise er på plass 



- Vurdere miljøavtrykk ved bygging og bruk av bygget  
- Løpende orientere kommunestyre, og aktuelle brukere om utviklingen av prosjektet.  
 
Ståle Sæther (H), Cato Kristiansen (SV) og Thor-Harald Seljevold (SP) er politiske 
representanter i arbeidsgruppen.   
 
Enstemmig vedtatt. 
 
 

Behandling i  Hovedutvalg for teknisk, plan og næring- 14.05.2020     
Ståle Sæther (H), Cato Kristiansen (SV) og Thor-Harald Seljevold (SP) er foreslått som 
politiske representanter i arbeidsgruppen.   
 
 
PS 21/20 Avhending av kommunal flytebrygge i Nuvsvåg 

Vedtak i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring - 16.06.2020     
Forslag til vedtak fra AP, SV, H og UH: 
 
Loppa Kommune vedtar å avhende det kommunale flytebryggeanlegget som er plassert i 
Nuvsvåg. Anlegget legges ut for salg til hbo kroner null mot henting. Salget bør ivareta allment 
interesse i Nuvsvåg.  
 
Enstemmig vedtatt. 

Behandling i  Hovedutvalg for teknisk, plan og næring- 16.06.2020 
Administrasjonen har sendt ut tilleggskriv fra Nuvsvåg utleie. 
 
Ernst Berge (H/SP): Vil ha vurdert sin habilitet. 
Ernst Berge fratrer møtet. 
 
Ernst Berge er vurdert habil 3 (2AP, U) mot 2 (SV, U) stemmer og tiltrer møtet igjen. 
 
Forslag til vedtak fra AP, SV, H og UH: 
 
Loppa Kommune vedtar å avhende det kommunale flytebryggeanlegget som er plassert i 
Nuvsvåg. Anlegget legges ut for salg til hbo kroner null mot henting. Salget bør ivareta allment 
interesse i Nuvsvåg.  
 
 
 
PS 22/20 Søknad om forprosjektstøtte -Loppa utvikling AS 

Vedtak i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring - 16.06.2020     
 
Loppa Utvikling As innvilges kr 100.000,-til forprosjekt for å avklare grunnlaget for videre 
ekspansjon og utvikling av ny næringsvirksomhet på industriområdet i Vassdalen. 
 



Enstemmig vedtatt. 
 
 
 
PS 23/20 Oppgradering av brannalarmanlegg Høgtun skole 

Vedtak i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring - 16.06.2020     
 
Loppa kommune oppgraderer eksisterende brannalarmanlegg ved Høgtun skole. Rammen for 
tiltaket settes til kr 1 150 000,-. Tiltaket lånefinansieres. 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
PS 24/20 Orienteringssak - Årsmelding og kommuneregnskap 2019 

Vedtak i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring - 16.06.2020     
Årsmelding og kommuneregnskap 2019 tas til orientering 
 
Enstemmig vedtatt. 
 

Behandling i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring- 16.06.2020     
Line Enger Posti (U) ber om permisjon fra møtet. 
 
Permisjon blir innvilget. 
 
Administrasjonen orienterer TPN om årsregnskapet for 2019. 
 
 
  



PS 25/20 Referatsaker 
 
PS 26/20 Søknad om tilskudd fra fiskerifondet – Jostein Roslund, 
Nuvsvåg 

Vedtak i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring - 16.06.2020     
Jostein Rosenlund innvilges et lånetilsagn på kr 520.000,- til kjøp av fiskebåt.  
 
Lånetilsagnet er gyldig ett år fra vedtaksdato.  
 
Tilsagnet finansieres ved bruk av fiskerifondet. 
 
Lånet er ente og avdragsfritt i tre år. 
Lånebetingelsene etter rente- og avdragsfrihet er utløpt: 
 
Lånet utbetales når den øvrige finansieringen er i orden.  
Rente; Husbankens til enhver tids flytende rente. 
Nedbetaling: Etter rentefritaksperiode bør lånet flyttes til ekstern bank/finansieringsorgan eller 
nedbetales/innfris. 
 
Enstemmig vedtatt.  
 
 
 
 

Merknader til saksliste: 
 

Gørild Henriksen (U): Ønsker statusoppdatering på krisefondet. 

Administrasjonen: Det har kommet inn søknader og disse er under behandling.  

 

Gørild Henriksen (U): Ansatt i Loppa kommune som får støtte om førerkort, er det noe 
bindingstid? 

Administrasjonen: Kontrollutvalget har behandlet saken og det er bindingstid. 

 

Kim Pedersen (AP): Grunnundersøkelser i Vassdalen. Vil det blir gjort flere undersøkelser?  

Administrasjonen: Umiddelbart etter raset i Alta, tok vi en vurdering av de områdene som er 
kartlagt i Loppa kommune. Vassdalen har høyest risiko. Vi har sendt tilbudsforespørsel til 
konsulentfirma for ny kartlegging og eventuelt forslag til tiltak. Vår utfordring er at når vi får 
denne prisen vil dette være utenfor budsjett og da må vi komme tilbake til politisk behandling.  
Vi venter på svar og vil avvente videre behandling til vi får svar.  

 



Kim Pedersen (AP): Oppstillingsplass til bobiler/campingvogner. Forespørsel om utredning. 

Administrasjonen: Dette er et tema som blir tatt opp i arealplan. Vi har ikke igangsatt et eget 
reguleringsarbeid. Det er ikke lagt til rette for avfallstømming. Per i dag har kommunen lite 
areal som er egnet. Arealplanen er forventet ferdig i august/september.  

Ordfører: Er det mulig å legge til rette for tømmestasjon i Vassdalen? 

Administrasjonen: Det vil være mulig å ivareta.  Vi kan gå i dialog med veivesenet ang.  
tømmestasjon i Vassdalen. 

 

Kim Pedersen (AP): Ønsker status på møte ang. vei 882 og kostanalyse. 

Administrasjonen: Møtet er satt opp i slutten av august. 

 
 


